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Net voor het bereiken van de overeenstemming met de eigenaar van Sporthal de Braken heeft U 
hieromtrent art. 37 vragen gesteld. Uw Raad heeft vorig jaar zomer kennis kunnen nemen van de 
onderhandelingsresultaten rondom Sporthal de Braken. We hebben 18 juli 2023 een overeenkomst 
gesloten waarbij de opening van de Braken met 2 seizoenen verlengd is en openblijft tot juli 2025. 
Hoewel uw vragen hiermee grotendeels beantwoord zijn heeft U per abuis geen formeel antwoord 
gekregen op uw mail. In onderstaande beantwoording komen wij U hiermee alsnog in tegemoet. 
 
1. Kan het college een ultieme termijn geven waarbinnen de onderhandelingen afgerond moeten zijn? 
 
Met het ondertekenen van de overeenkomst is bovenstaande vraag niet meer aan de orde. 
 
2. Wordt er al verder gewerkt aan plan B, in het geval er geen overeenkomst omtrent huur van De 

Braken komt? Denk hierbij aan communicatie richting de verenigingen, het samen beoordelen van 
eventuele vervangende locaties op geschiktheid voor de desbetreffende sport en d.m.v. voorlopige 
roosters vaststellen dat inderdaad voldoende capaciteit beschikbaar is op juiste tijden. 

 
Voor het geval er geen overeenstemming bereikt zou worden is in overleg met de verenigingen een plan 
B uitgewerkt waarbij uitwijken naar de Dommelhal en de Pius X sporthal mogelijk bleek weliswaar met 
rooster technische aanpassingen voor de vereniging. 
 
3. Op welke andere wijze is het college van plan om de alsmaar durende onzekerheid bij de 

verenigingen weg te nemen? In het Brabants Dagblad van 16 juni denken de verenigingen zelf aan 
een schadeclaim. 

 
Met het ondertekenen van de overeenkomst is bovenstaande vraag niet meer aan de orde. 
 
Beide onderstaande vragen kunnen we wel nog nader toe lichten. 
 
4. Indien geen verlenging bij De Braken, welke oplossingen ziet het college in dit geval voor de lange 

termijn? Wij zijn benieuwd naar haalbare alternatieven.  
 
5. Is het college bereid om bij een uitblijvend akkoord voor de lange termijn, na verstrijken van de 

termijn bedoeld in vraag 1, in elk geval de bestaande overeenkomst met anderhalf jaar te verlengen?  



 

 

 
Met het bereiken van een akkoord is de problematiek voor de korte termijn, tot 31 juli 2025 opgelost. Wij 
zullen U en de betrokken verenigingen hierover op het gepaste wijze en juiste moment nader informeren. 
 
Wij verwachten U hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Boxtel, 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

V.C. Fijneman R.S. van Meygaarden 
secretaris burgemeester 
 


